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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

Mikorra várható az M8-as megépítése és szerepel-e még a kormány úthálózat fejlesztési
programjában? címmel, a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok feltenni dr. Kóka
János gazdasági és közlekedési miniszterhez .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

A 2003 . évi CXXVIII. A Magyar Köztársaság gyorsforgalmi közúthálózatának
közérdekűségéről és fejlesztéséről szóló törvény 2 . számú melléklete tartalmazza azon
gyorsforgalmú utakat, amelyek 2003-2007 között előkészítésre kerülnek, amelyben szerepel
az M8-as előkészítése is, ezen kívüla kormány 2044/2003 ( 111 ,14 .) határozata szerint 2003-
2006 között a tervezési és az egyéb előkészítési munkák meg kell, hogy kezdődjenek, illetve
folytatódjanak a 2007-2015. közötti megvalósítás érdekében .
EuRegio West/ Nyugat Pannónia területrendezés területfejlesztés, közlekedési és információ
munkacsoport tagjaként magyar és osztrák kollégákkal, szakemberekkel rendszeres
időközönként összeülve tárgyaljuk meg a térséget érintő problémákat és tájékoztatják
egymást az országokban egymást érintő, tervekről beruházásokról .
A munkacsoport utolsó ülésén felvetődött egy olyan nem hivatalos hír az S7-es fürstenfeldi
gyorsút folytatásának tartott M8-as építésével kapcsolatban, hogy az S7-es továbbépítése a
magyar oldalon nem kiemelt prioritású . Ez a hír mindenkit megdöbbentett, hiszen komoly
gazdasági következményeket rejthet magában az, ha az út nem került a közeljövőben
megépítésre, illetve ha az nem négysávos kivitelben készül el .
Osztrák oldalról megfogalmazódott egy olyan kérés, hogy fogalmazzuk meg egy írásbeli
nyilatkozatot az osztrák illetékes szervek részére, hogy az M8-as főút kiépítése 2007-2010-ig
tervezett kiépítésére vonatkozóan .
Az írásbeli nyilatkozatot kiállítására hatáskörünk nincs, csak a törvényre és a határozatra
hivatkozhatunk, amely viszont egyértelműen tartalmazza az M8-as előkészítését, habár a
nyomvonal kiválasztása a mai napig nem történt meg .

Írásbeli kérdés



Mindezek figyelembe vételével kérdezem Önt miniszter úr, hogy

Mikorra várható az M8-as megépítése és szerepel-e még a kormány úthálózat fejlesztési
programjában?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2005 . február 9 .

Bebes István
Fidesz- Magyar Polgári Szövetség
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